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Opening en mededelingen 

S. Veneman is verhinderd. Ze bedankt het AB voor de bloemen die ze heeft ontvangen. 
De bijeenkomst van de Achterhoek Monitor was een groot succes. M. Boumans bedankt W. 
Stortelder voor haar inzet hiervoor. 
Het uitvoeringsprogramma 2023 is afgelopen maandag in de Achterhoek Raad vastgesteld. 
Op woensdag 18 januari 2023 staat een ontmoeting tussen het AB en de medewerkers van 
8RHK Ambassadeurs gepland. Het wordt op prijs gesteld als het voltallige AB hierbij 
aanwezig is. A. Stapelkamp kan niet aanwezig zijn, de andere AB-leden wel. 
Naar aanleiding van de brief van de provincie over de begroting 2023 vraagt J. van Oostrum 
zich af of er al een uitnodiging van de provincie is gekomen om in gesprek te gaan over de 
effecten van de bezuinigingen (begroting 2024). Gezien de huidige bijdrage in de 
samenwerking heeft dat grote gevolgen voor de Achterhoek. W. Stortelder meldt dat er nog 
geen uitnodiging is gekomen. 
Voor het Lentediner zijn vooralsnog twee data gereserveerd: 31 mei en 7 juni. In januari 
wordt bekend welke datum het definitief wordt. 
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Lobby 

A. Bronsvoort zou graag aanwezig zijn bij het werkbezoek van minister Bruins-Slot. 
Aangezien J. Bengevoord waarschijnlijk niet aanwezig kan zijn, zal A. Bronsvoort hem 
vervangen bij het Grensland College. A. Stapelkamp zou graag aansluiten bij Zonvarken in De 
Heurne. 
M. Besselink merkt op dat was afgesproken dat de aanwezigheid vanuit de burgemeesters 
bij werkbezoeken zou worden beperkt; daar gaan we nu weer van afwijken. Zij betreurt dat. 
Afgesproken wordt dat voor de aanwezigheid de inhoud leidend is, daarna de partijlijn en in 
welke gemeente het bezoek is. 
J. Bengevoord meldt naar aanleiding van de zorgen over de toekomst van de ziekenhuizen 
(acute zorg) dat hij dit onderwerp ook graag besproken ziet in de regio/aan de Thematafel 
De Gezondste Regio en niet alleen bij de VNOG. De aanwezigen ondersteunen dit, is 
onderwerp voor de lobbyagenda voor 2023. Aan de thematafel zal worden gevraagd om de 
deskundigheid van O. van Dijk te gebruiken (adviserende rol aan de thematafel). Actie: W. 
Stortelder 
A. Bronsvoort vraag aandacht voor de spoorlijn Winterswijk-Apeldoorn. De doorkoppeling 
lijkt van de agenda, maar is belangrijk voor de Achterhoek. Vanuit Cleantech komt een lobby 
op gang. J. Bengevoord heeft een gesprek gehad met Zutphen en vanuit de Cleantech Regio 
zal er een verzoek komen om samen op te trekken. M. Boumans zegt dat de spoorlijn in het 
uitvoeringsprogramma is opgenomen. Qua samenwerking moeten we wel rekening houden 
met de acties die Cleantech rondom de Noordtak heeft gedaan. Het is verstandig dat de 
thematafels van beide regio’s het gesprek aangaan over de spoorlijn Winterswijk - 
Apeldoorn.  
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O. van Oostrum vraagt om een startnotitie over dit onderwerp. 
 
M. Besselink vraagt ook aandacht voor de verbeteringen die al zijn doorgevoerd op de 
betreffende spoorlijn. Daarnaast vanuit de Achterhoek goed letten op de timing, laat 
Cleantech het voortouw nemen nu we net de RegioExpres hebben binnengehaald. 
Afgesproken wordt dat er een gesprek komt met de wethouder van Zutphen. Vanuit de 
Achterhoek zullen R. Steintjes, M. Boumans en J. Bengevoord aanschuiven. Actie J. 
Bengevoord 
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INTEREG VI project Euregionale Doorlopende Leerlijn (EDL) 

Akkoord. 
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Projecten Regio Deal 

Akkoord. 
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Overbruggingsperiode zonder Regio Deal 

Akkoord. 
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3e wijziging begroting 2022 

Akkoord. 
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Toetreding boardleden tot het bestuur van Stichting Smarthub 

J. van Oostrum laat weten dat de gemeenteraad van Berkelland terughoudend is bij het 
stapelen van functies. 
M. Boumans meldt dat door een interne fout het stuk te laat bij de raad is gekomen. Het ligt 
als hamerstuk voor in de raad van volgende week. Er worden geen problemen verwacht, dus 
het stuk kan wel doorgaan. 
Akkoord. 
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Leader Achterhoek NSP-periode 2023-2027 

A. Stapelkamp vraagt bij de uitwerking aandacht voor Achterhoek als Foodregio en de SDG’s. 
Akkoord. Lochem maakt geen deel uit van officiële besluitvorming. 
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Concept raadsvoorstel regionale woonagenda Achterhoek 

Akkoord. 
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Verslag van de vergadering van 2 november 2022 

Akkoord. 
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Rondvraag en belangrijke data 

Ten aanzien van het bestuurlijk diner van Onverwachte hoek op 27 maart a.s. vraagt M. 
Boumans of er meer burgemeesters aanwezig kunnen zijn dan vorige keer het geval was. Hij 
was destijds de enige. M. Besselink vraagt of de Regio hier meer regie wil nemen, door 
duidelijk te maken of aanwezigheid nodig is dan wel wenselijk. Nu komt het binnen als een 
algemene uitnodiging; voor volgende keren afspreken wie bij welke bijeenkomst aanwezig 
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moet zijn en vanuit welke rol. Op 27 maart zijn alle burgemeesters aanwezig met 
uitzondering van O. van Dijk. 
Het werkbezoek van Tweede Kamerlid Songül Mutluer dat was gepland op 20 januari 2023 
wordt later gepland. 
A. Stapelkamp meldt dat op 14 april 2023 een delegatie vanuit Justitie en Veiligheid naar 
Dinxperlo komt. Daarnaast vraagt hij of de Achterhoek Visie inmiddels is vertaald. W. 
Stortelder merkt op dat dit het geval is, de laatste controle vindt op dit moment plaats. Bij 
de Duitsland coördinatoren is de vraag uitgezet om een bijeenkomst te organiseren. Daarop 
is tot op heden nog geen reactie gekomen. 
 
Belangrijke data: 
14 december (13.00 – 14.00) werkbezoek van Justitie en Veiligheid (Regio Deal) 

15 december Achterhoek Dag 

23 januari werkbezoek minister Bruins-Slot aan de Achterhoek (14.00 - 17.30 Regio Deal) 

27 januari SDG dag 2023 (zie bijlage) 

Q1: drie werkbezoeken Tweede Kamerleden, rondom thema’s N18, wonen en zorg. 

27 maart bestuurlijk diner van Onverwachte Hoek 

 

 
Vastgesteld d.d. 1 februari 2023 
 
 
 
 
 
drs. S. Veneman MBA,     mr. M. Boumans MBA MPM, 
secretaris/directeur     voorzitter  
 


